
Til Reisa Elvelag 

 

 

Jeg vil fremme noen saker til kommende årsmøte i Reisa Elvelag. 

 

1. Alt av fiskekort skal selges av Reisa Elvelag. 

Fordelingen av salget skjer i henhold til antall meter strandlinje hver enkelt har til elva 

Dette vil gi en mer rettferdig fordeling i allmenningen. 

 

2. I tilfelle forslag nr 1 ikke når frem mener jeg at i de fiskesoner Statskog og private     

Kjemper om de samme kundene må prisen på kortene være lik. 

 

3. Jeg vil at Reisa Elvelag søker juridisk bistand for å se om Statskog har rettigheter i  

Reisaelva . Ifølge statsadvokaten  fra rettsaken i 1990 sår han tvil om Statskog har 

rettigheter i Reisaelva. Det samme gjør NOU 2007 raporten. Derfor vil jeg at Reisa  

Elvelag søker juridisk bistand for å se om det er tvil om Statskogs rettigheter. 

 

 

Hilsen Dag Åge Båtnes 

 

 

 


